
HOVEDUTSKRIFT
AV MØTEPROTOKOLL FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE

Den 6. desember 2018 ble det avholdt møte i Måsøy kommunestyre.
Møtet ble holdt på Havøysund Hotell - møterommet.

Møtet var berammet med møteinnkalling og sakspapirer den29. november 2018.
Dette var sendt til kommunestyrets faste representanter og vararepresentanter, øvrige og
media pr. e-post. Samtidig ble det kunnglort på kommunens hjemmeside.

Den 5. desember 2018 ble det sendt ut en tilleggsakliste og tilleggsakspapirer.
Dette var også kopiert opp og utlevert i møtet, sammen med et brev fra
helsefagarbeidere/hjelpepleiere vedr. orienteringssaken stabiliseringstiltak sykepleiere

Møtet ble satt kl. 09.00

Det ble foretatt navneopprop.

Ti]- stede:

Funksjon
Ordfører
Varaordfører
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Varamedlem
Varamedlem

Parti
SP

H
SP

SP

SP

SP

SP

SP

H
AP
AP
AP
AP
AP
AP
H
AP

Navn
Reidun Mortensen
Tor-Bjarne Stabell
tsjørn Harald Olsen
Ä.ge Flaten
Mette Olsen
Amund Myrvold
Kenneth Johnsen
Robin Jørgensen
Knut Asbjørn Arnestad
Georg Mathisen
Reneè Andersen
Arvid Mathisen
Rune Mathisen
Bernth Sjursen
Elisabeth Jensen
Anniken Johansen
Therese Mathisen

Forfall MøEE f,oc

FO

FO

Knut Asbjørn Arnestad
Reneè Andersen

Fra administrasjonen:
Rådmann Lill Torbjørg L. Stabell og som sekretær imøtet Lill-Iren Sjursen
Sektorledere var tilgf engelig i salen for å kunne svare på evt. spørsmåI.

Møteinnkalling - Godkj ent

Sakliste -
Repr. Georg Mathisen (AP) spør om ikke kommunestyret skal behandle prisregulativ
Rådmann svarer at prisregulativ inngår i budsjettsaken.



Repr. Åge Flaten (SP) tar opp at det er for mye saker til behandling, ogat en så viktig sak

som budsjett kommer til sist.
Repr. Tor Bjarne Stabell (H) er enig med repr. Ä,ge Flaten at det er for stor mengde saker,

og om man burde behandle budsjett i et senere møte.

Rådmann leverte sin oppsigelse samme morgen som kommunestyremøtet skulle avholdes.

Ordfører Reidun Mortensen (SP) ønsket å behandle saken til sist, etter de ordinære sakene.

Repr. Arvid Mathisen (AP) ønsker at saken skal behandles først, og ber om votering på det.

Hverken møteleder eller 1/3av kommunestyret motsetter seg det, så saken blir satt på saklista
og behandlet først før de ordinære sakene.

Sakliste - Godkjent

Møtet hevet kl. 15.15

2



V 
MASØYKTHIrMuNE

Utvalg:
Møtested:
Møtedato:

MØTEINI\KALLING

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
06.12.2018 Tid: kI.09.00

Representantene innkalles herved. Eventuelle forfall meldes snarest til
tlf. 476 07845. Vararepresentantene skal barc møte etter særskilt innkalling.

SAKLISTE

Arkiv Saksnummer Journr

Q13 18/56 161143

PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA ØST, ØRABAKKEN OG
STORVANNSVEIEN

Q14 t8157 161996

PROSJEKTREGNSKAP HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN

6t3 18/58 l7ls79
LOMMVANNSVEIEN 55 . 61

TILLEGGSBEVILGNING
FUKT I GULV

u43 t8159 18/558

SØKNAD OM NY LOKALITET DARBOVIKA, BJØRNØYA OG
KVITNESET I MÅSØY KOMMUNE

H30 18/60 171356

FORSKRIFT OM RETT TIL OPPHOLD I SYKEHJEM

614 l8l6t l7ll53
RENOVERING LEGESTASJONEN I HAVØYSUND

150 18162 171748

NEDSTYRINGSPROSESS

233 rsl63 18/503

FORVALTNING AV HAVBRUKSMIDLER - NEDSETTELSE AV
ARBEIDSGRUPPE

r8t64 18173

NYTT TILBUD - VINTERVEDLIKEHOLD 2018. 202I. VTÅSøY
Q10



c20

D10

410

c56

614

c22

c40

033

153

150

153

150

18/6s r8ls46
HANDLINGSPLAN 2OI9 , KOMMUNEDELPLAN IDRETT OG
FYSISK AKTIVITET

t8166 181547

N,IßRMILJØANLEGG ROLVSØY

18167 18/550

VEDTEKTER HØTTEN BARNEHAGE

18/68

NY LØSNING MUSEET
t81549

18169 r8lt42
GUNNARNES SKOLE TILSTANDSRAPPORT

033

t8170 18/s48
PROSJEKT ''DAGSTURIIYTTE FINNMARK''
FRTLUFTSnÅu

18173 181614

FRATREDELSE SOM STYRELEDER
HAVNEVESEN wt.A.søy xr

t8l7r t8,lrrz
KUNSTVERK NASJONAL TURISTVEI

t8172 181597

SØKNAD OM FRITAKELSE/ENTLEDIGELSE FRA VERV I
KONTROLLKOMITEEN

FINNMARK

HAVØYSUND

t8174 181302

BUDSJETTREGULERTNG 2018 - vrÅsøv I vEKST KF

18175 l8l2r4
BUDSJETT 2019 oc ØKoNoMIpLAN 2019-2022 - vtÅsøv I
VEKST KF

18t76 181570

BUDSJETTREGULERING 2018 - HAVØYSUND HAVNEVESEN
vrÄ.søy rr
18177 r8l57l
BUDSJETT z0l9 - HAVØysuND HAVNEvESEN vtÅsøv rr

18178

VEDTAKSLOGG 2018
047 t61960



150

150

MIV

033

18179 171757

TILSKUDD OG KJØP AV TJENESTER . BUDSJETT 2019

18/80 r8l2s9
ÅnssunsJnTT 2019 oc ØKoNoMrpLAN 2019-2022 - vrÅsøv
KOMMUNE

18/81 t6ls86
REFERATSAK KST MØTE 06.12.18 . MØTEUTSKRIFT FRA
KoNTRoLLUTVALGET r vrÅsøv

AV

18182 t81387
ANKEBEHANDLING SØKNAD
BEDRIFTSRETTETÆTABLERERSTØTTE KJØP
FISKEFARTØY (Unnt. Offentlighet, jfr. Oll. $ 23)

tttÅSøy KOMMLTNE ,9690 Havøysund, den 28. november 2018

Reidun Mortensen
ordfører



V 
vrASøYKOMMUNE

Utvalg :

Møtested:
Møtedato:

TILLEGG SAKLISTB

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
06.12.2018 Tid: kI.09.00

SAKLISTE

Saksnummer Journr.

18/83 181619

ÅnsnuosJnTT 2019 - MÅsØy TNDUSTRTETENDoM KF

Arkiv

150

Orienteringssak:
Stabiliseringstiltak sykepleiere

MÄ.SØY KOMMUNE ,9690 Havøysund, den 5. desember 2018

Reidun Mortensen
Ordfører



v MASØY KOMlVllJNE

TILLEGG SAKLISTE II

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
06.12.2018 Tid: k|.09.00

SAKLISTE

Saksnummer Journr.

18/84 141362

OPPSIGELSE NÅOVTANN

MÄ,SØY KOMMUNE ,9690 Havøysund, den 6. desember 2018

Reidun Mortensen
ordfører

Utvalg :

Møtested:
Møtedato:

Arkiv



Orienteringssak kommunestyrem øte 6. desember 2018:

Þ Stabiliseringstiltak sykepleiere



56118

PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA ØST, ØRABAKKEN OG STORVANNSVEIEN

Formannskapets innstilling:
Det fremlagte regnskapet viser ikke opprinnelig kontrakter med henholdsvis prosjekterende, byggelder og

entreprenør, og hvilke endringer som har vært i forhold til disse avtalene gjennom prosjekterings- og
byggeperioden. Regnskapet viser heller ikke hva de mange endringene sþldes, -prosjekteringsfeil eller
uforutsette forhold.

Teknisk komite ber om at det settes opp en oversikt over kontrakter med alle aktører, oversikt over endringer og

hva disse sþldes, samt sluttkostnader. I tillegg ønskes det en redegjørelse om andre forhold som har hatt
betydning for fremdrift og kostnader, spesielt det forhold at byggeperioden ble betraktelig forlenget.

Behandling

Representant Bjørn Harald Olsen (SP) erklærer seg innhbil da han jobber ifirmaet som har hatt prosjektet
Hanfratrer setet under behandling av saken. Vararepr. Robert Andre Larsen (SP) tiltrer møtet.

Repr. Kenneth Johnsen (SP) fremmer følgende forslag:

Kommunestyret tar saken til orientering. Men for fremtiden forventer vi at det fremlegges et oversiktlig
prosjektregnskap hvor det settes opp en oversikt over kontrakter med alle aktører, oversikt over endringer og hva

disse sþldes, samt sluttkostnader.

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Kenneth Johnsen (SP).

Forslag fremmet av repr. Kenneth Johnsen - Enst. vedtatt
Formannskapets innstilling - Falt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret tar saken til orientering. Men for fremtiden forventer vi at det fremlegges et oversiktlig
prosjektregnskap hvor det settes opp en oversikt over kontrakter med alle aktører, oversikt over endringer og hva
disse sþldes, samt sluttkostnader.

Enst. vedtatt

Repr. Bjørn Harald Olsen (SP) tiltrer møtet igjen. Vararepr. Robert Andre Larsen (SP) frøtrer

57 /18
PROSJEKTREGNSKAP HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN

FormannskaDets innstillins:
Kommunestyret tar prosjektregnskapet til orientering.

Behandling:
Representantene Robin Jørgensen (SP) og Åge Flaten (SP) erklærer seg innhabil da de harjobbet med
prosjektet, jfr. FvL $ 6 e), 2. ledd. Defratrer setet under behandling w saken.

Vørarepresentantene Robert Andre Larsen (SP) og Ane T. Jacobsen (SP) tiltrer møtet.

J



Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret tar prosj ektregnskapet til orientering.

Enst. vedtatt

58/l 8

LOMMVANNSVEIEN 55 - 6I - FUKT I GULV - TILLEGGSBEVILGNING

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre vedtar å bruke ubundne investeringsfond for å dekke merkostnadene på

prosjektet tilsvarende l<r 142 105,-.

Behandling:
Representantene RobinJørgensen (SP) ogÅge Flaten (SP) erklærer seg innhabil da de hariobbet med
prosjektet, jfr FvL $ 6 e), 2. ledd. Defratrer setet under behandling øv søken.

Vararepresentantene Robert Andre Lqrsen (SP) og Ane T. Jacobsen (SP) tiltrer møtet.

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstillin g vedtas.

Enst. vedtatt

Representantene Robin Jørgensen (SÐ og Åge Flaten (SP) tiltrer møtet igien.

Vararepresentantene Robert Andre Larsen (SP) og Ane T. Jacobsen (SP) underskriver protokollen og

fratrer møteL

4

Tidligere vedtatt Nytt vedtak Endring

Kostnadsramme 240 000,00 382 105,00 142 105,00

Mva. 60 000,00 95 526,25 35 526,25

Mva. komp. -60 000, 00 -95 526,25 -35 526,25

Bruk av lån -240 000, 00 -240 000,00

Bruk av ubundne invest.fond. -142 105,00 -142 105,00

SUM



59/l I
SøKNAD OM NY LOKÁLITET DARBOVIKA, BJØRNØYA OG KVITNESET I MÅSØY KOMMUNE

Planutvalsets innstillins:
Måsøy kommune stiller seg positiv til etablering av omsøkte akvakultur lokaliteter i Måsøy kommune.

Behandling:

Repr. Amund Myrvold (SP) fremmet følgende forslag:
Måsøy kommune vedtar et midlertidig forbud mot etablering av nye oppdreftslokaliteter i påvente av ny
arealplan.

Votering:
Planutvalgets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Amund Myrvold (SP).

Planutvalgets innstilling - Vedtatt mot 3 stemmer
Forslag fremmet av repr. Amund Myrvold - Falt

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommune stiller seg positiv til etablering av omsøkte akvakultur lokaliteter i Måsøy kommune.

Vedtatt mot 3 stemmer

60/r 8

FORSKRIFT OM RETT TIL OPPHOLD I SYKEHJEM

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar Forskrift om rett til opphold i sykehjem i Måsøy kommune.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Forskrift om rett til opphold i sykeltjem i Måsøy kommune.

Enst. vedtatt

61/18
RENOVERING LEGESTASJONEN I HAVØYSUND

Innstilline:
Omsorgskomiteen ønsker å få utredet et 3. alternativ som omhandler avviVpålegg fra arbeidstilsynet. I tillegg
ønsker omsorgskomiteen en oversikt over samlede imvisteringer, nybygg, renoveringer som er planlagt og under
utredning i Måsøy kommune, før en tar stilling til alternativ l, 2 eller 3 .

Måsøy kommunestyre vil gå videre med renovering av legekontorene ved Havøysund Helsesenter.
Kommunestyret ber om at det arbeides videre for å finne løsninger innefor dagens arealer på hovedplan uten
vesentlige endringer, og en event. Utvidelse av akuttmottak. Arealene i underetasjen ble renovert i 2012 og
forutsettes fortsatt brukt til dagens formåI.

En ber om at saken kommer tilbake til kommunestyret når ny løsning er utarbeidet, primært i desembermøtet.
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Behandling:

Repr. Bernth Sjursen (AP) fremmer følgende forslag:

Måsøy kommunestyre signaliserer at man vil gå videre med renovering av Havøysund helsesenter
I første omgang omhandler dette legging av nytt tak og installering av ventilasjon.
Utover dette bes adminishasjonen tallfeste økonomiske følger av dette, og komme tilbake til
kommunestyret.
På sikt vil vi også se på praktiske løsninger.

Repr. Åge Flaten (SP) fremmet følgende forslag:

Renovering av legestasjon i Havøysund: Skifting av tak, ventilasjon, vindu, slitebelegg på alle gulv og lydtette
alle nødvendige dører og vegger.

Votering:
Formannskapets innstilling - Fikk I stemme og falt
Forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen - Vedtatt - 8 mot 7 stemmer
Forslag fremmet av repr. Åge Flaten - Fikk 7 stemmer og falt

Kommunestyrets vedtak:
- Måsøy kommunestyre signaliserer at man vil gå videre med renovering av Havøysund helsesenter
- I første omgang omhandler dette legging av nytt tak og installering av ventilasjon.
- Utover dette bes administrasjonen tallfeste økonomiske følger av dette, og komme tilbake til

kommunestryet.
- På sikt vil vi også se på praktiske løsninger.

Vedtatt-SmotTstemmer

62/t8
NEDSTYRINGSPROSESS

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret tar saken til orientering

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret tar saken til orientering

6

Enst. vedtatt



63118

FORVALTNING AV HAVBRUKSMIDLER. NEDSETTELSE AV ARBEIDSGRUPPE

Rådmannens innstillinq:
Saken fremmes uten rådmannens innstilling.

Behandling:

Repr. Bernth Sjursen (AP) fremmet følgende forslag:

Kommunestyret nedsetter i henhold til kommunestyrevedtak 04.10.18 sak 51/18 en arbeidsgruppe som
utarbeider og fremmer forslag til retningslinjer for kommunestyrets bruk av midler som kommer inn fra
havbruksfondet. Kommunestyret viser for øvrig til sitt vedtak fra møte 07.12.17 sak 80/17.

Som arbeidsgruppe oppnevnes:
John Aase - personlig varaBørre Stabell

Repr. Bjørn Harald Olsen (SP) fremmet følgende forslag:
Fra Senterparitet velges:
Medlem Reidun Mortensen med personlig vara Robin Jørgensen

Repr. Tor Bjarne Stabell (H) fremmet følgende forslag:
Fra Høyre velges:
Medlem Tor Bjarne Stabell med personlig vara Thorbjøm Mathisen

Deretter fremmet repr. Arvid Mathisen (AP) følgende forslag på vegne av kommunestyret:
Leder blir Reidun Mortensen.
Sekreteriat blir rådmann.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret nedsetter i henhold til kommunestyrevedtak 04.10.18 sak 51/18 en arbeidsgruppe som
utarbeider og fremmer forslag til retningslinjer for kommunestyrets bruk av midler som kommer inn fra
havbruksfondet. Kommunestyret viser for øvrig til sitt vedtak framøte 07.12.17 sak 80/17.

Som arbeidsgruppe oppnevnes:
l. John Aase - personlig varaBørre Stabell
2. Reidun Mortensen - personlig vara Robin Jørgensen

3. Tor Bjarne Stabell - personlig vara Thorbjørn Mathisen

Leder blir Reidun Mortensen.
Sekreteriat blir rådmann.

Enst. vedtatt

l.
)
J.

1



64/18
NYTT TILBUD - VINTERVEDLIKEHOLD 2018 -202I. MÅSØY

Formannskapets innstillins:
De aktuelle veistrekningene på Måsøy er etablert av Måsøy kommune som kommunale veier, og skal derfor
opprettholdes som kommunale veier, uavhegig av hvem som står som grunneier.

Rådmannen bes gå i forhandlinger med tilbyder med henblikk på avtale om brøyting av disse veiene innenfor en

akseptabel konstnad for perioden 2018 - 2021.

Formannskapet ber rådmannen gjøre sonderinger i forkant av kommunestyremøtet 6. desember 201 8.

Behandling

Repr. Arvid Mathisen (AP) fremmet følgende forslag:

l. Kommunestyret ber rådmannen framforhandle avtale om vintervedlikehold med tilbyder innenfor en

økonomisk ranìme på kr. 140.000 årlig.
2. Avtalen løper fram til Finnmark fflkeskommunes avtale om vintervedlikehold av frlkeskommunale

veier på Måsøy utløper. Kommunen ser deretter på mulighetene for samkjøring av avtale om
vintervedlikehold med Finnmark $lkeskommune.

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Arvid Mathisen.
Forslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Enst. vedtatt
Formannskapets innstilling - Falt

Kommunestvrets vedtak:
1. Kommunestyret ber rådmannen framforhandle avtale om vintervedlikehold med tilbyder innenfor en

økonomisk ramme på kr. 140.000 årlig.
2. Avtalen løper fram til Finnmark fflkeskommunes avtale om vintervedlikehold av fflkeskommunale

veier på Måsøy utløper. Kommunen ser deretter på mulighetene for samkjøring av avtale om
vintervedlikehold med Finnmark fflkeskommune.

Enst. vedtatt

65/18
HANDLINGSPLAN 2OI9 - KOMMUNEDELPLAN IDRETT OG FYSISKAKTIVITET

Formannskanets innstilling:
Kommunestyret vedtar Handlingsplan 20 I 9.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Handlingsplan 20 I 9.

8

Enst.vedtatt



66118

N,¡ERMILJØANLEGG ROLVSØY

Formannskapets innstilling:
Måsøy kommune bidrar med maksimalt kr. 56.000,-

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Måsøy kommune bidrar med maksimalt kr. 56.000,-

Enst.vedtatt

67118

VEDTEKTER HØTTEN BARNEHAGE

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret vedtar nye vedtekter Høtten barnehage med virkning fra 01 .01 .20 19.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar nye vedtekter Høtten barnehage med virkning fra 01.01.2019

Enst.vedtatt

68/t 8
NY LøSNING MUSEET

Formannskanets innstillins:
Ä. gi arbeidsgruppen i oppdrag å lage et mulighetsstudie for å flytte museet og <Vivil Kino> inn i
Habu-bygget. Avsette kr. 50.000 til arkitekt for å utrede om prosjektet er realiserbart.

Behandling

Kommunestyrets vedtak:
,4. gi arbeidsgruppen i oppdrag å lage et mulighetsstudie for å flytte museet og <Vivil Kino> inn i
Habu-bygget. Avsette kr. 50.000 til arkitekt for å utrede om prosjektet er realiserbart.

9

Enst.vedtatt



69118

GUNNARNES SKOLE TILSTANDSRAPPORT

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjektet i budsjett 2019,
utredning av et tilfredsstillende skolebygg på Gunnames skole.
Forprosjektet dekkes av midler salg Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og økonomiplan med
sikte på oppstart i2020, med en estimert sum på kr. 8.750.000,-

Behandling:

Repr. Elisabeth Jensen (AP) fremmer følgende forslag:

Som formannskapets innstilling med unntak av siste (avsnitt) innstillingen som strykes.

Repr. Amund Myrvold (SP) fremmet følgende forslag:

Måsøy kommunestyre ber administrasjon innarbeide forprosjekt i budsjett 2019, utredning av et tilfredstillende
skolebygg på Gunnarnes skole. Forprosjektet dekkes av midler salg Måsøy skole.
Målet er å ha en oppstart i2020.

Votering:
Formannskapets innstilling - Fikk ingen stemmer og falt.
Forslag fremmet av repr. Elisabeth Jensen - Vedtatt - 8 mot 7 stemmer
Forslag fremmet av repr. Amund Myrvold - Fikk 7 stemmer og falt

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjektet i budsjett 2019,
utredning av et tilfredsstillende skolebygg på Gunnames skole.
Forprosjektet dekkes av midler salg Måsøy skole.

Vedtatt- 8 mot 7 stemmer

701t8
PROSJEKT''DAGSTURHYTTE FINNMARK'' - FINNMARK FRILUFTSRÅD

Formannskapets innstilling:
Måsøy kommune ønsker å bli med i Finnmark Friluftsråds dagsturhytte prosjekt. Deretter at det
legges til rette for at befolkningen kan delta i åpen prosess for plassering.
Måsøy kommunes andel begrenser seg til kr. 40.000.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Måsøy kommune ønsker å bli med i Finnmark Friluftsråds dagsturhytte prosjekt. Deretter at det
legges til rette for at befolkningen kan delta i åpen prosess for plassering.
Måsøy kommunes andel begrenser seg til kr. 40.000.

Enst.vedtatt

l0



7tl18
KUNSTVERK NASJONAL TURISTVEI

FormannskaDets innstillins:
Måsøy kommune er positivt innstilt til Nasjonale turistvegers kunstverk av Roni Horn i Havøysund.

På grunn av Måsøy kommunes økonomiske situasjon og nedstyringsvedtak kan vi dessverre ikke inngå en avtale

der Måsøy kommune må delfinansiere og ha ansvar for drift. I avtalens punkt 6 siste setningstår det:

<Endelig kostnadsfordeling skjer når anlegget er ferdigstilu. Dette gir en usikkerhetsfaktor for endelig kostnad

som Måsøy kommune ikke kan gå for.

Behandling:

Repr. Georg Mathisen (AP) fremmet følgende forslag:

Kommunestyret viser til sitt enstemmige vedtak fra møte 22.03.2018 sak 3/1 8 og vil bidra i giennomføringen

med grunnlagsinvesteringen innenfor en ramme på 3,5 mill kr. som dekkes inn ved bruk av fondsmidler.

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Georg Mathisen.

Formannskapets innstilling - Fikk 7 stemmer og falt
Forslag fremmet av repr. Georg Mathisen - Vedtatt - 8 mot 7 stemmer

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret viser til sitt enstemmige vedtak framøíe22.03.2018 sak 3/18 og vil bidra i gjennomføringen

med grunnlagsinvesteringen innenfor en ramme på 3,5 mill kr. som dekkes inn ved bruk av fondsmidler.

Vedtatt-SmotTstemmer

72/18
SØKNAD OM FRITAKELSE/ENTLEDIGELSE FRA VERV I KONTROLLKOMITEEN

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret fritar Arvid Mathisen fra verv som medlem og leder i kontrollkomiteen.

Som nytt medlem velges

Som ny leder velges

Behandling:
Repr. Arvid Mathisen (AP) erklærer seg innhabil ogfratrer setet under behandling qv saken.

Repr. Georg Mathisen (AP) fremmet følgende utsettelsesforslag:

Saken utsettes til neste kommunestyremØte.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Saken utsettes til neste kommunestyremøfe.

Enst. vedtatt

Repr. Arvid Mathisen (AP) tiltrer møtet igjen.
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73/18
FRATREDELSE SOM STYRELEDER HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret fritar Børge Johansen fra sitt verv som medlem og leder av havnestyret.

Som nytt medlem velges
Som ny leder velges_

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret fritar Børge Johansen fra sitt verv som medlem og leder av havnestyret.

Som nytt medlem velges
Som ny leder velges_

Fikk 7 stemmer og falt

74118

BUDSJETTREGULERING 201 8

Innstilline:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KI'budsjettregulering nr.l 2018.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF budsjettregulering nr.l 2018.

Enst. vedtatt

7slt&
BUDSJETT 2OI9 OG ØKONOMIPLAN 2019-2022 - MÅ,SØY I VEKST KF

Innstillinq:
Måsøy kommunestyre vedtar Måsøy i Vekst KF sitt budsjett 2019 og økonomiplan 2019-2022

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar Måsøy i Vekst KF sitt budsjett 2019 ogøkonomiplan 2019-2022

Enst. vedtatt

t2



76118
BUDSJETTREGULERING 2018 - HAVNA

Innstilline:
Styret vedtar budsjett reguleringene for 2018 slik de er lagt fram i dokument.Reguleringene gir et mindre
forbruk pàKr.522.060.- for 2018

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar budsjett reguleringene for 2018 slik de er lagt fram i dokument.Reguleringene gir et

mindre forbruk päKr.522.060.- for 2018

Enst. vedtatt

77/18
BUDSJETT 2019. HAVNA

Innstilling:
Måsøy Kommunestyre vedtar Havøysund Ha'ynevesens budsjett slik det er lagt fram i årsbudsjett 2019 og

økonomiplan 2019 - 2022.

Havnestyret vedtar regulativets satser i henhold til vedlagt regulativ for 2019

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Måsøy Kommunestyre vedtar Havøysund Ha'ynevesens budsjett slik det er lagt fram i årsbudsjett 2019 og

økonomiplan 2019 - 2022.

Havnestyret vedtar regulativets satser i henhold til vedlagt regulativ for 2019

Enst. vedtatt

78/18
VEDTAKSLOGG 2018

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret tar vedtaksloggen til orientering

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret tar vedtaksloggen til orientering

Enst. vedtatt
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79118
TILSKUDD OG KJØP AV TJENESTER - BUDSJETT 2019

Formannskapets innstilling:
vedtar disse av enester:

Behandling:

Repr. Tor Bjarne Stabell (H) fremmet følgende forslag:

Sak 79118 og sak 80/18 utsettes til senere behandling, senest den 31.12.18

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Sak 79118 og sak 80/18 utsettes til senere behandling, senest den 31.12.18.

Enst. vedtatt

80/1 8

Ånsnuns¡ETT 2019 oc ØKoNoMIpLAN 2019-2022 - MÅsØY KoMMUNE

Formannskanets innstilling:

1. Eiendomsskatten vedtas slik:
o Eiendomsskattesatsen for boliger/fritidsboliger beholdes som i dag
o For boligdelen av eiendommer som ikke benyttes til næringsvirksomhet gielder et bunnfradrag på kr 0,-

av takstverdi,jf. esktl. $ 1 l.
o Nyoppført bygning som helt eller delvis brukes som bolig fritas, jf. esktl. $7, c), i l0 år, eller til

kommunestyret endrer eller opphever fritaket.
o Etter kommestyrets vedtak og esktl. $ 7, a), er følgende eiendommer fritatt for eiendomsskatt:

o Sþtterhuset v/Havøysund Sþrtterlag
o Lagerbygning v/Måsøy jeger og fisk

Forklarins BeløpArt
30 000Vest-Finnmark regionrådRepresentasìon

VTA plasser på NAV 240 000VTA
272 000Vest-Finnmark regionråd
105 000Vest-Finnmark krisesenter

Landbrukskontoret 90 000

125 000RSK Vest-Finnmark
I 033 000Pedasosisk-psykologisk ti eneste (PPT)

Måsøy museum 290 000

Betaling til andre kommuner

650 000Kommunale driftstilskudd Kommunens andel omstillingsmidler
t77 000Interkommunalt arkiv (IKA)Kiøp fra IKS der kommunen er delt.

Politiske partier 15 000Tilskudd til politiske partier
l0 000TV'aksionen / Bamas dag

70 000Tros- og livssamfi.rnn

Kulturmidler 50 000

Tilskudd til laglforeninger og andre

I 748 000Tilskudd til menighetsrådet Menighetsrådet

4 905 000SUM

t4



o Fotballbanenv/Havøysund Idrettslag
o Skibua v/Havøysund Skiklubb

o Eiendomsskattesatsen for næring/verk og bruk beholdes som i dag.

o Eiendomsskatten følger kommunale avgifter og skal betales i fire terminer, jf. esktl. $ 25. Med forfall
20. februar, 20.mai,20. august og 20. november

o Ved taksering og utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen tidligere vedtatte skattevedtekter.

2. Det vedtas å fastsette maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for âr 2019.

3. Avgifter og satser vedtas i henhold til vedlegg Prisregulativet2}l9.
Selvkostområdene vann, avløp og feiing vedtas å være 100 % selvkost.

, O. Prognoser for skatt på inntekt og formue, og rammetilskudd

2019
vedtas slik:

2020 2021 , 2022
Frie inntekter 108 900 108 900 108 900 108 900

5. Driftsramme og obligatorisk budsjettoversikt vedtas i henhold til kapittel 1.2 - 1.4.

6. Investeringer vedtas i henhold til hovedoversikt på kap. 6.1 samt obligatoriske budsjettoversikter i kap.

1.5 og 1.6.

7. Lånerammen for 2019 vedtas etter følgende tabell:

2019 2020 2021 2022

Bruk av lån, kapittel 6.2 46 930 t4 307 I 034 l7

8 Bruk av fond for 2019 vedtas etter følgende tabell:

': 2019' 2020 | 2021 ', 2022

, Bruk av disposisjonsfond

r Bruk av ubundne invest.fond
, Sum brukav fond

1593 i

200
I 793

ll87i
1000 l

2 t87

593

593

9. Måsøy kommunes trekkrettigheter (kassakreditt) for 2019 settes til kr 5 mill. i SpareBankl Nord-Norge.

10. Satser for økonomisk stønad brukes som veiledende ved utmåling av stønad til livsopphold. Satsene

reguleres i håd med endringer i veiledende satser.

I l. Det tas opp startlån i Husbanken med kr 2mill. i2019

12. Rådmannen gis fullmakt til å fordele fellespost for lønnsvekst på driftsrammene.

Omsorgskomiteen ber om at det tas inn tiltak i driftstiltak innen helse, fra pkt. 7 .2 ild<e innarbeidede driftstiltak.
¡ HelsesenterHjelpemidler
o Boliger: Omsorgsboliger boenhet
¡ Boliger:Omsorgsboligerfellesareal
o ljenestebygg: Helsesenteroverbygg
o'ljenestebygg: Helsesenterskadedyr

Samlet sum kr 150.000.-

Oppvekstkomiteen vedtar Rådmannens innstilling foruten følgende punkter:
Pkt. l: Strykes
Pkt. 2: Kulepunkt I og 5 endres til: Eiendomsskattesatsen beholdes som i dag.

Måsøy Senterparti viser til enstemming vedtak sak24ll8 i Teknisk komite den 25.09.18, og enstemmig vedtak
2SllSiTekniskkomite den 06,11.18 vedr. Gunnames skole.
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Tilstandsrapport Gunnarnes skole tilsier det er nødvendig med tiltak for tilfredsstillende skolebygg.

Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjekt i budsjett 2018: utredning av et

tilfredstillende skolebygg på Gunnarnes skole. Forprosjektet dekkes av midler salg Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og økonomiplan20l9 -
2022,punkt 6 inviteteringer, med sikte på oppstart i2020, med en estimert sum på kr 8.750.000,- inkl. mva.

Senterpartiet vil bevare den demokratiske organisering slik den er i dag og vil derfor beholde komiteene, og det

antall kommunestyremedlemmer vi har i dag. SP ser også at det er viktig at kommunestyremøter foregår på

dagtid. SP mener at oppnevnelse av arbeidsgrupper og utvalg som krever økonomiske godtgjørelse og som

befinner seg i en gråsone, skal unngås.

Behandling:

Repr. Tor Bjarne Stabell (H) fremmet følgende forslag:

Sak 79118 og sak 80/18 utsettes til senere behandling, senest den 31.12.18

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Sak 7911 8 og sak 80/1 8 utsettes til senere behandling, senest den 3 L 12. 1 8

Enst. vedtatt

8l/18
REFERATSAK KST MØTE 06.12.18 - MØTEUTSKRIFT FRA KONTROLLUTVALGET I MÅSØY

Rådmannens innstillins:
Måsøy kommunestyre tar referatsaken til orientering.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre tar referatsaken til orientering.

Enst. vedtatt

l6



82118

ANKEBEHANDLING SØKNAD - BEDRIFTSRETTET/ETABLERERSTØTTE
KJØP AV FISKEFARTØY

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret tar ikke anken til følge.

Behandling:

Representantene Tor Bjarne Stabell (H), Rune Mqthisen (AP) og Benth Sjursen (AP) erklærer seg innhøbil da
de sitter i styret i Måsøy i Vekst KF. Defratrer møtet under behandling av saken.

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret tar ikke anken til følge.

Enst. vedtatt

Representantene Tor Bjarne Stabell (H), Rune Mathisen (AP) og Bernth Sjursen (AP) tiltrer møtet igjen.

83i18
Ånsnuos¡nrr 2019 - MÅsØy INDUSTRIEIENDoM KF

Innstillins:
Kommunestyret vedtar budsjett 2019 og økonomiplan 2019 -2022

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar budsjett 2019 og økonomiplan 2019-2022.

Enst. vedtatt

l7



84/18
OPPSIGELSE RÅDMANN

Innstilling:

Behandling:
INGEN SAKSPAPIRER I FORKANT AV MØTET

Rådmannen leverte skriftlig oppsigelse samme morgen som kommunestyremøtet skulle avholdes.
Det ble votert om saken skulle behandles.
Hverken møteleder eller 1/3 motsetter seg det, og saken blir satt på sakslista. Saken behandles først
før de ordinære sakene.

Repr. Georg Mathisen (AP) fremmet følgende forslag:

Kommunestyrettar rådmannens oppsigelse til etterretning og imøtekommer samtidig rådmannens
ønske om å bli fritatt for arbeidsplikt i oppsigelsestida fra 07.12.2018.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:

Kommunestyrettar rådmannens oppsigelse til etterretning og imøtekommer samtidig rådmannens
ønske om å bli fritatt for arbeidsplikt i oppsigelsestida fra 07.12.2018.

Enst. vedtatt
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